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Abstract (en)
Piece goods made of hydrophobic fibre material can be dyed under HT conditions even with unfinished disperse dyes if under dyeing conditions
these dyes are present in a solid form and have a minimum solubility of 1 mg, preferably 5 mg, per litre of dyeing liquor at 130 DEG C, these dyes
are introduced directly into the dyebath, and the dyeing machine agitates not only the dyeing liquor but also the material to be dyed (e.g. jet dyeing
machines).

Abstract (de)
Stückware aus hydrophobem Fasermaterial läßt sich unter HT-Bedingungen auch mit unformierten Dispersionsfarbstoffen färben, wenn diese
Farbstoffe unter Färbebedingungen in fester Form vorliegen und eine Mindestlöslichkeit von 1 mg, vorzugsweise 5 mg, pro Liter Färbeflotte bei 130
°C aufweisen, diese Farbstoffe direkt in das Färbebad eingebracht werden und die Färbemaschine sowohl die Färbeflotte als auch das zu färbende
Material bewegt (z.B. Düsenfärbemaschinen).
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